



Art : Concept
4 passage Sainte-Avoye, Paris
0033 1 53 60 90 30
www.galerieartconcept.com

Tommy Malekoff

Belle Glade

28 mai - 23 juillet 2022

May 28 - July 23, 2022



ART : CONCEPT
4 PASSAGE SAINTE-AVOYE
75003 PARIS, FRANCE
WWW.GALERIEARTCONCEPT.COM
CONTACT@GALERIEARTCONCEPT.COM
T: +33 (0)1 53 60 90 30

HEURES D'OUVERTURE
MARDI - VENDREDI
10:00 > 18:00
SAMEDI
11:00 > 19:00

Tommy Malekoff

Belle Glade

28 mai - 23 juillet 2022

Vernissage samedi 28 mai à partir de 11h

Art : Concept a le plaisir de présenter une série de peintures récentes de Tommy Malekoff.

Pour ces sérigraphies, l'artiste s'inspire notamment des photos qu'il a prises ces deux dernières années dans les Everglades, au Sud de la Floride, alors qu'il travaillait sur son nouveau film 'Forever and Forever' (actuellement diffusé dans une installation multi-écrans à New Canons, NY). En évitant l'écueil familier et moralisateur de la décadence écologique, il met en lumière une dynamique plus nuancée entre l'être humain et la nature.

Ces toiles montrent des paysages et des êtres (alligators, lamantins et des banians) en résistance, qui tentent de coexister avec une agriculture intensive et un tourisme en plein essor. La présence humaine, bien qu'invisible, est palpable. Les spectateurs sont les témoins du spectacle hypnotique, beau et cruel à la fois, d'une nature en constante transformation.

Tommy Malekoff est un artiste américain né en 1992 à Boston, aux Etats-Unis. Il vit et travaille à New York. Son travail vidéo et photographique aborde les sujets des mondes insulaires et des phénomènes de déplacement dans le paysage américain. Son travail a notamment été exposé à New Canons et Jeffrey Stark à New York/US), la galerie Morán Morán à Los Angeles/US, à 44 Michigan Avenue à Detroit/US et à la galleria ZERO à Milan/IT.



ART : CONCEPT
4 PASSAGE SAINTE-AVOYE
75003 PARIS, FRANCE
WWW.GALERIEARTCONCEPT.COM
CONTACT@GALERIEARTCONCEPT.COM
T: +33 (0)1 53 60 90 30

OPENING TIMES
TUESDAY - FRIDAY
10 AM > 6 PM
SATURDAY
11 AM > 7 PM

Tommy Malekoff

Belle Glade

May 28 mai - July 23, 2022

Opening Saturday May 28 from 11 am.

Art : Concept is pleased to present a series of recent paintings by Tommy Malekoff.

His silkscreen works were inspired by the photographs he has taken over the past two years in the Everglades, in Southern Florida while working on his new film 'Forever and Forever' (currently showed in a multi-screen installation in New Canons, NY). He sidesteps the familiar, moralizing narrative of ecological decay, and illuminates instead a more nuanced dynamic between human beings and nature.

These paintings show landscapes and beings (alligators, manatees and banyan trees) in resistance, trying to coexist with intensive agriculture and the booming tourism industry. Human presence, although invisible, is palpable. The spectators are witnesses to the hypnotic spectacle, that is both beautiful and cruel, of a constantly transforming environment.

Tommy Malekoff is an American artist, born 1992 in South Boston, Virginia. He lives and works in New York, NY. His work with video and photography deals with insular worlds and displaced phenomenons in the American landscape. His work has been exhibited at New Canons and Jeffrey Stark in New York/US, Morán Morán Gallery in Los Angeles/US, 44 Michigan Avenue in Detroit/US and galleria ZERO in Milan/IT.





Art : Concept
4 passage Sainte-Avoye, Paris
0033 1 53 60 90 30
www.galerieartconcept.com

Tommy Malekoff

Belle Glade

List of works

All images: © Tommy Malekoff. Courtesy of the artist, Art : Concept, Paris

